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Szanowny Panie Redaktorze,

w związku z artykułem pt.: „MA1C weryfikuje plany inwestycyjne. 7 dni na odpowiedź”,

opublikowanym li. czerwca 2015 r. na stronie internetowej www.telko.in, chciałbym wyjaśnić,

co następuje.

Zgodnie z Instrukcją zgłaszania planów inwestycyjnych, opublikowaną na stronie

internetowej Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji, w dniu ogłoszenia konsultacji

społecznych białych obszarów NGA, przedsiębiorcy telekomunikacyjni byli zobowiązani m.in.

do zamieszczenia w Systemie Informacyjnym o Infrastrukturze Szerokopasmowej (za

pośrednictwem odpowiednich formularzy) informacji o planowanych inwestycjach w budowę

infrastruktury szerokopasmowej NGA (w tym przedstawienia punktów adresowych, które

znajdą się w zasięgu świadczenia usług dostępu do szerokopasmowego internetu w ramach

planowanych inwestycji) oraz załączenia dokumentów potwierdzających planowane

inwestycje, jak i dokumentów potwierdzających zapewnienie finansowania inwestycji i

harmonogramów inwestycji.

Informacje te są niezbędne do stwierdzenia, czy zgłoszone plany są wiarygodne, tzn.

czy na podstawie dalszej analizy merytorycznej przedstawionych informacji można stwierdzić,

że inwestycje zostaną zrealizowane w zadeklarowanych obszarach. Jeżeli plan zostanie uznany

za wiarygodny, obszar objęty inwestycją zostanie wyłączony z listy obszarów białych NGA i nie

będzie brany pod uwagę przy tworzeniu obszarów konkursowych, na których będzie udzielane

wsparcie na budowę infrastruktury szerokopasmowej w ramach I osi priorytetowej Programu

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 -2020.



Zatem konsultacje prowadzone przez Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji miały na

celu ustalenie, w jakich obszarach udzielenie ewentualnej pomocy publicznej zaburzałoby

uczciwą konkurencję pomiędzy przedsiębiorcami telekomunikacyjnymi.

Do przedsiębiorców telekomunikacyjnych, którzy zgłosili swoje plany inwestycyjne w

ramach konsultacji, zostały przesłane prośby o uzupełnienie braków formalnych, jakimi

obarczone były ich zgłoszenia. W większości przypadków przedsiębiorcy nie przedstawili

dokumentów uwiarygadniających finansowe możliwości realizacji planowanych inwestycji,

część nie przedstawiło bądź przedstawiło wadliwe oświadczenia lub dokumenty, w których

potwierdzone zostały planowane inwestycje, a część przedsiębiorców nie wykazała, zgodnie z

Instrukcją, punktów adresowych objętych planowanymi inwestycjami.

Przesłane prośby zawierały pouczenie o sposobach uzupełnienia wskazanych braków,

z czego w przypadku braku dokumentów potwierdzających zapewnienie finansowania

inwestycji w pouczeniu zostały wymienione przykładowe dokumenty. Przedsiębiorcy

otrzymali 7-dniowy termin na uzupełnienie braków. W odpowiedzi na wątpliwości ze strony

części przedsiębiorców, które wpłynęły w związku z prośbą o uzupełnienie zgłoszonych

braków, wszystkim została przekazana informacja wyjaśniająca oczekiwania Ministerstwa

Administracji i Cyfryzacji wobec dokumentów potwierdzających zapewnienie finansowania

inwestycji. Natomiast przedsiębiorcom, którzy nie wykazali punktów adresowych w systemie

5115, wyjaśniono ponownie sposób przekazania tych punktów.

Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji wyraża nadzieję, że etap uzupełniania braków

formalnych zgłoszonych planów inwestycyjnych zakończy się przedstawieniem przez

przedsiębiorców wymaganych dokumentów, przez co plany inwestycyjne będą mogły

podlegać właściwej, merytorycznej ocenie.
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